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OZK.0002.17.1.2024.KM 

Protokół Nr XI/2024 z XI Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego 

która odbyła się w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli, 

przy ul. Podleśnej 15, dnia 30 grudnia 2024 r. 

Początek posiedzenia o godz. 1430, zakończenie o godzinie 1500. 

 

W momencie rozpoczęcia Sesji na sali obecnych było 19 Radnych. Nieobecny Radny: Chodorek 

Wojciech. W trakcie posiedzenia dołączyła Radna Latawiec Bogusława. Posiedzeniu 

przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres. Posiedzenie protokołowała 

Katarzyna Myszka. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego wyrażającego zgodę 

na przyjęcie przez Powiat Stalowowolski od Wojewody Podkarpackiego zadań 

publicznych z zakresu administracji rządowej, dotyczących przeprowadzenia 

kwalifikacji wojskowej w 2025 r. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zaciągnięcia zobowiązania na zadanie pn. „Modernizacja kompleksu sportowego Moje 

Boisko – ORLIK 2012” przy Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zaciągnięcia zobowiązania na zadanie pn. „Modernizacja energetyczna i  dostosowanie 

do obowiązujących wymagań obiektu Domu Pomocy Społecznej im. Józefa Gawła 

w  Stalowej Woli etap I”. 

6. Rozpatrzenie projektu  uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian  

w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu  uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2024 – 2039.  

8. Zakończenie obrad Sesji. 

 

Ad. 1 Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres działając na podstawie art. 15 ust. 7 ustawy 

o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu otworzył obrady formułą: 

„Otwieram XI Nadzwyczajną Sesję Rady Powiatu Stalowowolskiego”. Przewodniczący przywitał 

przybyłych radnych, przedstawicieli starostwa, zaproszonych gości, przedstawicieli lokalnych 
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mediów – prasy, radia, telewizji miejskiej, a także mieszkańców Powiatu. Przewodniczący 

Rady Powiatu Ryszard Andres na podstawie listy obecności oraz elektronicznego 

potwierdzenia obecności przez Radnych stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy są wnioski dotyczące zmian w porządku obrad? Nie 

zgłoszono. Przewodniczący poinformował, że obowiązuje przedstawiony na tabletach 

porządek obrad. 

 

Ad.3 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego wyrażającego 

zgodę na przyjęcie przez Powiat Stalowowolski od Wojewody Podkarpackiego zadań 

publicznych z zakresu administracji rządowej, dotyczących przeprowadzenia 

kwalifikacji wojskowej w 2025 r. 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Sekretarza Powiatu Pana Krzysztofa Żmindę 

o omówienie projektu uchwały. Pan Sekretarz poinformował, że przeprowadzenie kwalifikacji 

wojskowej jest jednym z elementów administrowania rezerw osobowych w ramach obrony 

Ojczyzny. Kwalifikację wojskową przeprowadzają wojewodowie przy współudziale szefów 

wojewódzkich sztabów wojskowych oraz starostów, a także wójtów lub burmistrzów 

(prezydentów miast). Jak poinformował, Starosta jest odpowiedzialny za przeprowadzenie 

kwalifikacji wojskowej na terenie powiatu. Natomiast do wyłącznej właściwości rady powiatu 

należy m. in. podejmowanie uchwał w sprawie przyjęcia zadań z zakresu administracji 

rządowej oraz w sprawie powierzenia prowadzenia zadań publicznych, w tym także 

zawieranie przez powiat z organami administracji rządowej porozumień w sprawie 

wykonywania zadań publicznych z zakresu administracji rządowej. W celu sprawnego 

przeprowadzenia kwalifikacji wojskowej konieczne jest zawarcie porozumienia z Wojewodą 

Podkarpackim. Porozumienie to stanowi podstawę refundacji kosztów poniesionych za 

wykonanie zadań podczas wykonania tego zadania z zakresu administracji rządowej. 

Wojewoda Podkarpacki zwrócił się z prośbą do starostów powiatów z terenu województwa 

o  jego podpisanie. W związku z powyższym, jak dodał Pan Sekretarz, konieczne jest podjęcie 

uchwały upoważniającej Zarząd Powiatu Stalowowolskiego do podpisania tego porozumienia. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Rafała Tofila o przedstawienie opinii Komisji. 

Radny Rafał Tofil powiedział, że opinia Komisji jest pozytywna. Przewodniczący Rady Powiatu 

Ryszard Andres zapytał czy są uwagi lub pytania do omawianego projektu uchwały? Pytań 

i  uwag nie zgłoszono. Przewodniczący następnie zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały 

głosowało 18 Radnych, głosów przeciw 0, wstrzymujących się 1 Radny. 
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Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 30.12.2024 14:35 

2 Bogusława Latawiec Nieobecny ------------ 

3 Barbara Domin Za 30.12.2024 14:35 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 30.12.2024 14:35 

5 Leokadia Gugała Za 30.12.2024 14:35 

6 Mateusz Nowak Za 30.12.2024 14:35 

7 Grzegorz Idec Za 30.12.2024 14:35 

8 Kamila Maziarz Za 30.12.2024 14:35 

9 Jacek Janiec Za 30.12.2024 14:35 

10 Damian Biały Za 30.12.2024 14:35 

11 Wojciech Chodorek Nieobecny ------------ 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 30.12.2024 14:35 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 30.12.2024 14:35 

14 Maria Linek Za 30.12.2024 14:35 

15 Paulina Miśko Za 30.12.2024 14:35 

16 Mariusz Sołtys Za 30.12.2024 14:35 

17 Marek Olejarz Za 30.12.2024 14:35 

18 Marek Ujda Za 30.12.2024 14:35 

19 Rafał Tofil Za 30.12.2024 14:35 

20 Janusz Zarzeczny Za 30.12.2024 14:35 

Uchwała Nr XI/70/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Powiat Stalowowolski od Wojewody 

Podkarpackiego zadań publicznych z zakresu administracji rządowej, dotyczących 

przeprowadzenia kwalifikacji wojskowej w 2025 r. została podjęta.  

 

Do posiedzenia dołączyła Radna Bogusława Latawiec. 

 

Ad. 4 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zaciągnięcia zobowiązania na zadanie pn. „Modernizacja kompleksu sportowego Moje 

Boisko – ORLIK 2012” przy Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Iwonę Kozioł w zastępstwie Skarbnika Powiatu 

o omówienie projektu uchwały. Pani Kozioł poinformowała, że Powiat złożył wniosek do 

Ministerstwa Sportu i Turystyki o dofinansowanie ze środków Funduszu Rozwoju Kultury 

Fizycznej w ramach Programu modernizacji kompleksów sportowych „Moje Boisko – ORLIK  
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2012” –  Edycja 2023 dla inwestycji  „Modernizacja kompleksu sportowego Moje Boisko – 

ORLIK 2012” przy Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli.  Ministerstwo przyznało 

dofinansowanie na podstawie umowy Nr 2024/0234/1020/SubA/DIS/MKSO/23 zawartej          

w dniu 16 maja 2024 roku w kwocie 768 500,- zł, z planowanym zakończeniem zadania do 

dnia 31 października 2025 roku. W wyniku przeprowadzonej procedury przetargowej zostały 

zawarte umowy: na roboty budowlane w wysokości 1 445 791,24 zł oraz nadzór inwestorski 

w kwocie 17 220,- zł. Powiat planował zakończenie zadania do końca 2024 roku. Ze względu 

na trwające procedury odbioru inwestycji, które nie zostaną zakończone do 31 grudnia 2024 

roku, należy podjąć uchwałę o zaciągnięciu zobowiązania w wysokości 1 063 011,24  zł, 

stanowiącą wartość wydatków, które nie zostaną poniesione w roku 2024, z jednoczesnym 

uwzględnieniem wydatków na zadanie w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Stalowowolskiego na lata 2024 – 2039. Środki Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej zostaną 

przekazane w 2025 roku w kwocie przyznanego dofinansowania. Przewodniczący Rady 

Powiatu Ryszard Andres poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego Pana Rafała Tofila o przedstawienie opinii Komisji. Radny Rafał Tofil 

powiedział, że opinia Komisji jest pozytywna. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres 

zapytał czy są uwagi lub pytania do omawianego projektu uchwały? Pytań i  uwag nie 

zgłoszono. Przewodniczący następnie zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 

19 Radnych, głosów przeciw 0, wstrzymujących się 1 Radny. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 30.12.2024 14:38 

2 Bogusława Latawiec Za 30.12.2024 14:38 

3 Barbara Domin Za 30.12.2024 14:38 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 30.12.2024 14:38 

5 Leokadia Gugała Za 30.12.2024 14:38 

6 Mateusz Nowak Za 30.12.2024 14:38 

7 Grzegorz Idec Za 30.12.2024 14:38 

8 Kamila Maziarz Za 30.12.2024 14:38 

9 Jacek Janiec Za 30.12.2024 14:38 

10 Damian Biały Za 30.12.2024 14:38 

11 Wojciech Chodorek Nieobecny ------------ 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 30.12.2024 14:38 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 30.12.2024 14:38 

14 Maria Linek Za 30.12.2024 14:38 

15 Paulina Miśko Za 30.12.2024 14:38 
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16 Mariusz Sołtys Za 30.12.2024 14:38 

17 Marek Olejarz Za 30.12.2024 14:38 

18 Marek Ujda Za 30.12.2024 14:38 

19 Rafał Tofil Za 30.12.2024 14:38 

20 Janusz Zarzeczny Za 30.12.2024 14:38 

21 Ryszard Andres Za 30.12.2024 14:38 

Uchwała Nr XI/71/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na zadanie pn. „Modernizacja kompleksu 

sportowego Moje Boisko – ORLIK 2012” przy Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej 

Woli została podjęta.  

 

Ad. 5 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zaciągnięcia zobowiązania na zadanie pn. „Modernizacja energetyczna i  dostosowanie 

do obowiązujących wymagań obiektu Domu Pomocy Społecznej im. Józefa Gawła 

w Stalowej Woli etap I”. 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Iwonę Kozioł w zastępstwie Skarbnika Powiatu 

o omówienie projektu uchwały. Pani Kozioł poinformowała, że Powiat złożył wniosek 

o dofinansowanie z Programu Rządowego Fundusz Polski Ład: Program  Inwestycji 

Strategicznych z przeznaczeniem na realizację inwestycji „Modernizacja energetyczna 

i dostosowanie do obowiązujących wymagań obiektu Domu Pomocy Społecznej im. Józefa 

Gawła w Stalowej Woli etap I”. Powiat został zakwalifikowany przez Prezesa Rady Ministrów 

do otrzymania Promesy do kwoty 2 700 000,- zł. Wstępną Promesę z Bankiem Gospodarstwa 

Krajowego podpisano 17 listopada 2021 roku, a 4 października 2022 roku Promesę finansową 

na kwotę 2 700 000,- zł ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19. W wyniku 

przeprowadzonej procedury przetargowej zostały zawarte umowy: na roboty budowlane 

w wysokości 4 249 872,- zł oraz nadzór inwestorki w kwocie 40 500,- zł. Powiat planował 

zakończenie zadania do końca 2024 roku. Ze względu na trwające procedury odbioru 

inwestycji, które nie zostaną zakończone do 31 grudnia 2024 roku należy podjąć uchwałę            

o zaciągnięciu zobowiązania w wysokości 1 559 000,- zł, stanowiącą wartość wydatków, które 

nie zostaną poniesione w roku 2024, z jednoczesnym uwzględnieniem wydatków na zadanie   

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2024 – 2039. Środki 

z Programu Rządowego Fundusz Polski Ład na zadanie w wysokości 1 350 000,- zł zostaną 

przekazane przez BGK w 2025 roku.. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poprosił 

Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Rafała Tofila 

o przedstawienie opinii Komisji. Radny Rafał Tofil powiedział, że opinia Komisji jest 

pozytywna. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zapytał czy są uwagi lub pytania 
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do omawianego projektu uchwały? Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący następnie 

zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 19 Radnych, głosów przeciw 0, 

wstrzymujących się 1 Radny. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 30.12.2024 14:41 

2 Bogusława Latawiec Za 30.12.2024 14:41 

3 Barbara Domin Za 30.12.2024 14:41 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 30.12.2024 14:41 

5 Leokadia Gugała Za 30.12.2024 14:41 

6 Mateusz Nowak Za 30.12.2024 14:41 

7 Grzegorz Idec Za 30.12.2024 14:41 

8 Kamila Maziarz Za 30.12.2024 14:41 

9 Jacek Janiec Za 30.12.2024 14:41 

10 Damian Biały Za 30.12.2024 14:41 

11 Wojciech Chodorek Nieobecny ------------ 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 30.12.2024 14:41 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 30.12.2024 14:41 

14 Maria Linek Za 30.12.2024 14:41 

15 Paulina Miśko Za 30.12.2024 14:41 

16 Mariusz Sołtys Za 30.12.2024 14:41 

17 Marek Olejarz Za 30.12.2024 14:41 

18 Marek Ujda Za 30.12.2024 14:41 

19 Rafał Tofil Za 30.12.2024 14:41 

20 Janusz Zarzeczny Za 30.12.2024 14:41 

21 Ryszard Andres Za 30.12.2024 14:41 

Uchwała Nr XI/72/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na zadanie pn. „Modernizacja energetyczna 

i  dostosowanie do obowiązujących wymagań obiektu Domu Pomocy Społecznej im. Józefa 

Gawła w Stalowej Woli etap I” została podjęta.  

 

Radny Andrzej Szlęzak opuścił salę obrad. 
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Ad. 6 Rozpatrzenie projektu  uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Iwonę Kozioł w zastępstwie Skarbnika Powiatu 

o omówienie projektu uchwały. Pani Kozioł przedstawiła projekt uchwały. Przewodniczący 

Rady Powiatu Ryszard Andres poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów 

i Rozwoju Gospodarczego Pana Rafała Tofila o przedstawienie opinii Komisji. Radny Rafał 

Tofil powiedział, że opinia Komisji jest pozytywna. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard 

Andres zapytał czy są uwagi lub pytania do omawianego projektu uchwały? Pytań i uwag nie 

zgłoszono. Przewodniczący następnie zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 

19 Radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 30.12.2024 14:46 

2 Bogusława Latawiec Za 30.12.2024 14:46 

3 Barbara Domin Za 30.12.2024 14:46 

4 Andrzej Szlęzak Nie głosował ------------ 

5 Leokadia Gugała Za 30.12.2024 14:46 

6 Mateusz Nowak Za 30.12.2024 14:46 

7 Grzegorz Idec Za 30.12.2024 14:46 

8 Kamila Maziarz Za 30.12.2024 14:46 

9 Jacek Janiec Za 30.12.2024 14:46 

10 Damian Biały Za 30.12.2024 14:46 

11 Wojciech Chodorek Nieobecny ------------ 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 30.12.2024 14:46 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 30.12.2024 14:46 

14 Maria Linek Za 30.12.2024 14:46 

15 Paulina Miśko Za 30.12.2024 14:46 

16 Mariusz Sołtys Za 30.12.2024 14:46 

17 Marek Olejarz Za 30.12.2024 14:46 

18 Marek Ujda Za 30.12.2024 14:46 

19 Rafał Tofil Za 30.12.2024 14:46 

20 Janusz Zarzeczny Za 30.12.2024 14:46 

21 Ryszard Andres Za 30.12.2024 14:46 

Uchwała Nr XI/73/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w  sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2024 rok została podjęta.  
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Ad. 7 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2024 – 2039. 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Iwonę Kozioł w zastępstwie Skarbnika Powiatu 

o omówienie projektu uchwały. Pani Kozioł przedstawiła projekt uchwały. Przewodniczący 

Rady Powiatu Ryszard Andres poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów 

i Rozwoju Gospodarczego Pana Rafała Tofila o przedstawienie opinii Komisji. Radny Rafał 

Tofil powiedział, że opinia Komisji jest pozytywna. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard 

Andres zapytał czy są uwagi lub pytania do omawianego projektu uchwały? Pytań i uwag nie 

zgłoszono. Przewodniczący następnie zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 

19 Radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 30.12.2024 14:54 

2 Bogusława Latawiec Za 30.12.2024 14:54 

3 Barbara Domin Za 30.12.2024 14:54 

4 Andrzej Szlęzak Nie głosował ------------ 

5 Leokadia Gugała Za 30.12.2024 14:54 

6 Mateusz Nowak Za 30.12.2024 14:54 

7 Grzegorz Idec Za 30.12.2024 14:54 

8 Kamila Maziarz Za 30.12.2024 14:54 

9 Jacek Janiec Za 30.12.2024 14:54 

10 Damian Biały Za 30.12.2024 14:54 

11 Wojciech Chodorek Nieobecny ------------ 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 30.12.2024 14:55 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 30.12.2024 14:54 

14 Maria Linek Za 30.12.2024 14:54 

15 Paulina Miśko Za 30.12.2024 14:54 

16 Mariusz Sołtys Za 30.12.2024 14:54 

17 Marek Olejarz Za 30.12.2024 14:54 

18 Marek Ujda Za 30.12.2024 14:54 

19 Rafał Tofil Za 30.12.2024 14:54 

20 Janusz Zarzeczny Za 30.12.2024 14:54 

21 Ryszard Andres Za 30.12.2024 14:54 

Uchwała Nr XI/74/2024 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 30 grudnia 2024 r. 

w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2024 – 2039 

została podjęta.  



 9 

Ad. 8 Zakończenie obrad Sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zamknął obrady Sesji wypowiadając formułę 

„Zamykam obrady XI Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego”. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Myszka  

  

 

 Ryszard Andres 

 

 Przewodniczący Rady Powiatu 
 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 
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